
Interpelacja do Burmistrza Miasta Szczecinek

Szanowny Panie Burmistrzu

W związku z licznymi sygnałami od Mieszkańców dzielnicy Świątki zwracam się z prośbą o zwiększenie 
ilości kursów autobusów komunikacji miejskiej do dzielnicy Świątek (Staszica - pętla). Mogłoby się to 
odbyć np. poprzez zmianę proporcji kursów do przystanku (Szczecmska-wiadukt).

Mieszkańcy zgłaszają trudności w dotarciu do swoich domów Są to często osoby starsze i rodzice 
z dziećmi, którzy wracając, np. z zakupów muszą wysiąść przy ulicy Szczecińskiej i pieszo pokonać 
wzniesienie. Podkreślają, ze zwiększenie kursów na ulicę Staszica-pętla, ułatwiłoby codzienne 
funkcjonowanie mieszkańców tej dzielnicy i me powodowałoby u Nich poczucia wykluczenia 

komunikacyjnego


